



CHURCH OF DIVINE MERCY

Alamat: 117, Jalan Kenari, Sungai Ara, 11900 Bayan Lepas, Penang
Tel: 04-646 6881 / 013-5846881 | Emel: divinemercy@yahoocom
Situs Web: www.cdm.my | Facebook: Church of Divine Mercy Sg Ara
Jam Kerja Pejabat Paroki: *Tutup hari Isnin*
9.00 pg - 5.00 ptg (Selasa—Jumaat)
9.00 pg - 1.00 ptg (Sabtu & Ahad)

PADERI PAROKI: Rev. Fr. Michael Raymond OFM. Cap



NOVEMBER 2023 CDM Kampung-Ku
Hidupkan imam kita: Mengapakah umat Katolik percaya kepada api penyucian?

Niat Doa Paus Fransiskus
Kita berdoa untuk Bapa Suci; semoga dia memenuhi misinya, semoga dia terus menemani kawanan yang diamankan kepadanya, dengan bantuan Roh Kudus

PERSEMBAHAN MISA
*Misa hari kerja: sekurang-kurang 48 jam sebelum tarikh.
Misa akhir minggu: sebelum 12 ptg hari Rabu setiap minggu.*

Untuk pendaftaran online, kirimkan tanda terima dan butiran* melalui emel: mascdmsgara@gmail.com
(*nama arwah, ucapan syukur atau niat khusus)

Bank: **Maybank #5073 9410 1910 atau Touch N' Go**
No. Akaun: **Church of Divine Mercy**

Bicara Paderi...
Pada tahun 2016, Paus Fransiskus mengisytiharkan bahawa hari Minggu ke-33 dalam Masa Biasa dirayakan setiap tahun sebagai Hari Orang Miskin Sedunia. Akhir minggu ini memberi kita kesempatan untuk merenungkan lebih dalam bagaimana kita dapat menunjukkan solidariti dan belas kasihan kepada saudara-saudari kita yang miskin secara material dan rohani. Hari ini kita juga mengakui kemiskinan kita sendiri di hadapan Tuhan. Khazanah daripada Injil berbicara tentang seorang tuan yang bersedia mempercayakannya hamba dengan bakat, sebuah tanda kemurahan hati Tuhan dan kesediaan-Nya untuk mempercayai kita. Ada dua elemen yang saling terkait yang bekerja dalam teks Injil, pemeliharaan Tuhan, dan penerimaan manusia. Tuhan pada dasarnya adalah berkelimpahan dan kepada setiap ciptaan-Nya, Tuhan mempercayakan karunia-Nya "kepada setiap orang sesuai dengan kemampuannya." Perbezaan dalam cara kita menerima "bakat" kita terungkap dalam contoh tiga hamba ini. Dua di antara mereka menerima bakat mereka dengan rasa tanggungjawab yang besar. Harta yang sangat besar yang dipercayakan kepada mereka tidak menakutkan mereka atau membuat mereka merasa penting. Sebaliknya, mereka memberi tumpuan pada tujuan pemberian hidup di sebalik kemurahan hati tuannya; mereka ingin melakukan apa yang dia inginkan. Hamba ketiga memilih untuk diliputi rasa takut. Yang lebih buruk lagi, dia membenarkan dirinya dengan menyalahkan rasa takutnya pada tuannya yang murah hati, menuduhnya tidak adil dan eksploitatif: "Saya tahu tuan adalah orang yang banyak menuntut, menuai di tempat yang tidak ditanami dan mengumpulkan di tempat yang tidak ditaburkan." Ketidakbenaran yang terang-terangan ini menjadi dasar dari sikap yang paling buruk. Hamba yang ketiga, penerima harta yang sangat banyak, memiskinkan dirinya sendiri, menjadikan dirinya sebagai "hamba yang jahat dan malas." Jika kita ingin menjadi kaya secara rohani, titik awalnya adalah mengakui karunia-karunia Tuhan dengan penuh rasa syukur.

melalui Suratnya kepada Jemaat di Tesalonika, di mana dia menyoroti perlunya kewaspadaan: "Janganlah kita tertidur seperti orang-orang lain, tetapi marilah kita berjaga-jaga dan waspada." Dalam nasihat ini, Paulus mengajak kita untuk mempraktikkan kebajikan dari kemiskinan roh. Kita tidak boleh duduk santai dan berkata, "Damai sejahtera," seolah-olah kita dapat mengandalkan kekayaan material atau bahkan keuntungan-keuntungan rohani. Kita harus senantiasa menantikan Tuhan, selaras dengan kehendak-Nya. Kita harus menjalani hidup kita dengan bijaksana, iaitu dengan melepaskan diri secara sihat dari segala keuntungan dan karunia yang kita miliki. Kita harus menjadi miskin di hadapan Tuhan, sepenuhnya bergantung pada pemeliharaan-Nya dan bukan pada diri kita sendiri dan kemampuan kita. Agar kita dapat hidup dan bertumbuh dalam keutamaan kemiskinan, Mazmur hari ini menasihatkan kita untuk takut akan Tuhan. "Berbahagialah orang yang takut akan TUHAN, yang hidup menurut jalan-Nya!" Ini bukanlah rasa takut yang menjadi ciri hamba ketiga dalam Injil, rasa takut yang menumbuhkan permusuhan dan kelambanan. Karunia rasa takut yang dimaksud oleh Mazmur ini adalah rasa kagum dan kagum yang bersifat kekanak-kanakan dan penuh syukur. "Takut akan Tuhan" adalah salah satu daripada Tujuh Karunia Roh Kudus. Ini adalah rasa takut yang menghidupkan dan bukan melumpuhkan. Hal ini memunculkan dalam diri kita rasa syukur yang dalam yang mendorong kita untuk berbagi kelimpahan dengan orang lain. Rasa takut dalam pengertian ini membantu kita untuk bertumbuh dalam kebajikan kemiskinan kerana rasa takut mengingatkan kita bahawa semua yang kita miliki berasal dari Tuhan dan bahawa penggunaan yang tepat dari bakat kita adalah dengan segera menolong orang lain seperti yang Tuhan inginkan.

KOLEKSI MISA
Minggu akhiran 12 Nov 2023
RM4912.25

Doa & Meditasi
Selasa hingga Jumaat jam 3.00 ptg
Kumpulan Doa Kerahiman Ilahi—Bilik Adorasi St. JP II
Rabu, 22 Nov jam 8.15 mlm
Kumpulan Charismatic Renewal CDM—Dewan St. Faustina

MASA MISA & DOA	HARI	KETERANGAN
Chaplet Kerahiman Ilahi	8.30 pg Misa 9.00 pg	AHAD 19 Nov <i>Minggu ke-33 Waktu Biasa</i> Prov 31: 10-13, 19-20, 30-31 1 Th 5: 1-6 Mt 25: 14-30 (atau 25: 14-15, 19-21)
Tiada Misa		ISNIN 20 Nov
Lauds Misa	6.20 pg 6.45 pg	SELASA 21 Nov SP Maria dipersembahkan kepada Tuhan
Chaplet Kerahiman Ilahi	3.00 ptg	
Lauds Misa	6.20 pg 6.45 pg	RABU 22 Nov Santa Cecilia, Perawan & Martir
Chaplet Kerahiman Ilahi	3.00 ptg	
Lauds Misa	6.20 pg 6.45 pg	KHAMIS 23 Nov Santo Klemens I, Paus & Martir Santo Columban, Kepala Biara
Doa Suci Kerahiman Ilahi	8.00 mlm	
Lauds Misa	6.20 pg 6.45 pg	JUMAAT 24 Nov Santo Andrew Dung-Lac, Pendeta, Dan Para Sahabat
Chaplet Kerahiman Ilahi	3.00 ptg	
Lauds Misa	6.20 pg 6.45 pg	SABTU 25 Nov Santa Katarina dari Alexandria, Perawan & Martir
Novena kepada OMPH	5.15ptg Misa 5.30ptg	
YESUS KRISTUS RAJA ALAM SEMESTA		
Chaplet Kerahiman Ilahi	8.30 pg Misa 9.00 pg	AHAD 26 Nov <i>Minggu ke-34 Waktu Biasa</i> Ez 34: 11-12, 15-17 1 Cor 15: 20-26, 28 Mt 25: 31-46

"Kita bukan berasal dari malam atau kegelapan. Sebab itu bialah jangan kita tidur seperti orang-orang lain, tetapi berjaga-jaga dan sadar—1 Tesalonika 5:6

REFLEKSI:
Bagaimanakah saya menunjukkan rasa syukur atas semua harta, bakat, dan karunia yang telah Tuhan berikan kepada saya?
Bagaimana saya miskin di hadapan Tuhan dan orang lain? Bagaimanakah kemiskinan saya menempatkan saya dalam persekutuan dengan orang lain yang miskin secara rohani dan material?

PENGUMUMAN PAROKI / DIOSIS

Tarikh: **Ahad, 19, 26 Nov 2023**
Liturgi untuk kanak-kanak: jam 9.00 pg
Pusat Pembelajaran CDM: jam 2.00 ptg
RCIA Perjalanan ke-10 (2023-2024)
Setiap **Ahad (10.30pg-1.00ptg)** di bilik darjah tingkat 3

Doa Suci Kerahiman Ilahi: Khamis, 23 Nov jam 8.00 mlm
Ikutilah kami bersama Apostolat Kerahiman Ilahi Asia dengan ekspoisi Sakramen Maha Kudus, doa khas Kerahiman Ilahi, Chaplet dan Pentahtaan.

KRISMAS BERSAMA (1 KELUARGA: 16-12)
Sertailah pelbagai aktiviti yang diaturkan dari Ahad Pertama Adven! Daftar dan dapatkan maklumat lanjut dari gerai di anjung gereja minggu ini.

- Bersih & Hias Krismas Sabtu, 2 Dis (8.30pg -12.00tgh hari)**
- Dari **Sabtu, 18 Nov:**
Sumbangan potbless untuk Parti Krismas CDM
Permintaan & sumbangan untuk **Pokok Krismas Harapan & Projek Penjangkauan**
- Pembuatan kerangka bunga dengan *'Advent-ure to the Manger'* pada **Ahad, 3 Dis (10.30pg di Dewan St. Faustina)**

BAZAAR KRISMAS CDM
Jualan campuran *'Unwanted to Wanted'*, musik & nyanyian lagu natal, jualan tanaman dan sayuran dari Kebun Bumbang, jualan biskut & wain beras dari usahawan wanita.

Bawa beg anda sendiri.
Tempat: Dewan St. Faustina
Tarikh/Masa: **Sabtu, 9 Dis (2ptg—5ptg)**
Ahad, 10 Dis (10pg—1ptg)

PROMOSI KRISMAS BAJU CLOW
Rekaan t-shirt kegemaraan semua sedang dalam promosi! Campur dan padan mana-mana 4 helai untuk RM100 sementara stok saiz dan rekaan masih ada. Cari kami berhampiran kedai *D'Vine Gift Shop* / hubungi (018-4091266).

FIRMAN TUHAN & INJIL HARIAN 2024
Sila buat pesanan di kedai *D'Vine Gift Shop* bersama dengan butiran anda. Bayaran pendahuluan diperlukan dan anda akan dihubungi sebaik sahaja stok tiba.

BARU MASUK: Al-Kitab New Jerusalem dan Al-Kitab dalam Bahasa Malaysia & Indonesia kini tersedia untuk dibeli.

NYANYIAN LAGU KRISMAS RUMAH-KE-RUMAH
Tarikh tutup: **Ahad, 26 Nov**
Kumpulan Divine Voices telah terbuka untuk nyanyian rumah-ke-rumah mengikuti Zon BEC dari Jumaat, **8 Dis hingga Ahad, 10 Dis.** Bagi yang berminat, hubungi ketua BEC anda untuk maklumat lanjut.

CHRISTMAS CLEAN & DECO
Sat, 2 Dec
Bring your extra ornaments to decorate the church compound.

ADVENT-URE TO THE MANGER
Sun, 3 Dec
Explore your creativity in wreath-making together as a family.

WISHTREE & OUTREACH
Sat, 9 & 16 Dec
Spreading the cheer of the season to the less fortunate

CHRISTMAS PARTY POTBLESS
Sat, 16 Dec
Showcase your family recipes or culinary skills for the potbless

